
D66: Eerder hogere gebouwen dan woontorens
Nou, woontorens in wijken is overdreven. In centrumgebieden, vooral in Zaandam rond 
het station, gaan we inderdaad de hoogte in. Ook elders zouden hogere gebouwen kunnen 
komen, maar zeker niet overal woontorens. Bij dit soort complexen moet het parkeren op 
eigen terrein worden opgelost. Wel kan dit gereguleerd parkeren in de wijk noodzakelijk 
maken.

Flip
Hoedemaeker

POV: Meer bouwen in de stadsranden
Het zou onze voorkeur hebben om niet alleen binnenstedelijk maar ook meer in de randen 
van Zaanstad te gaan bouwen. Als we alleen binnenstedelijk willen bouwen zullen we 
omhoog moeten en zal er minder/geen ruimte voor parkeren en/of recreëren overblijven. 
Om de stad leefbaar te houden zullen we minder omhoog en meer in de randen van 
Zaanstad moeten bouwen. 

Jaap
Keijser

ChristenUnie: Hoeveel inwoners wil Zaanstad? 
Het liefst zo weinig mogelijk echt de hoogte in. Maar om het woningtekort en wachttijden 
voor een huurwoning op te lossen moeten we wel. Dus af en toe de hoogte in en parkeren 
zoveel mogelijk onder de grond. Dan houden we ruimte over voor ontmoeting, groen, 
recreatie en buitenspelen. De vraag blijft wel: hoeveel inwoners wil je als stad?

Sietse
Oppenhuizen

ROSA: Groen en speelplekken liever dan parkeerplaatsen
Niet alle Zaankanters! Op sommige plaatsen zullen we inderdaad de hoogte in 
moeten. Maar niet overal, omdat we ook rekening dienen te houden met al het 
moois dat we al hebben. Overigens geeft ROSA de voorkeur aan bomen, groen en 
speelplekken – automobilisten zullen er wat ons betreft aan moeten wennen dat hun 
oververtegenwoordiging in de openbare ruimte ten einde loopt.

Hans
Kuyper

VVD: Bouwen naar behoefte van de doelgroepen
De VVD is voorstander van bouwen naar behoefte van onze Zaanse inwoners. Zo zien wij in 
nieuwe wijken, zoals de Zaanse Helden in Westerwatering, dat wonen in een appartement 
vlakbij een station voor bepaalde groepen zeer aantrekkelijk is. Andere inwoners geven de 
voorkeur aan een huis met een eigen oprit. Daarom vindt de VVD dat er naar behoefte van 
iedere doelgroep gebouwd moet worden!

Tjeerd
Rienstra

SP: Woontorens geen garantie voor voldoende speel- of parkeerplaatsen
Inderdaad moeten Zaankanters gaan wennen aan woontorens in hun wijk. Meer 
woontorens houdt echter niet automatisch in dat er meer ruimte komt voor speelplaatsen, 
parkeerplaatsen, bomen en parken. Daarvoor is ander beleid nodig.

Anna
de Groot

Partij voor de Dieren: Eerst leegstand aanpakken 
Oneens. Allereerst moeten we de leegstand aanpakken. Ook kan in de bestaande stad nog 
wel bijgebouwd worden en kan eventueel ook 10% van voormalig landbouwgrond worden 
ingezet voor woningbouw. De huidige stad houden we leefbaar door veel extra groen, 
sport- en ontmoetingsplekken te maken. Tegelijkertijd kunnen er parkeerplaatsen af als OV 
en deelauto’s beter beschikbaar worden.   

Melchior 
Mattens

PvdA: Nieuwe woningen moeten ook leefbaarheid versterken
Kwalitatieve en gedifferentieerde woningbouw is cruciaal. Nieuwe woningen dienen niet 
alleen de woningnood te verlichten, maar ook de leefbaarheid en sociale cohesie in wijken 
te waarborgen. We bouwen niet slechts woningen; we vormen een samenleving die aansluit 
op de wensen van Zaankanters. Daarom is het van belang te streven naar voldoende 
maatschappelijke voorzieningen in wijken.

Eylem
Köseoglu

DZ: Hoe realistisch is de wens van 20.000 extra woningen? 
Oneens. Zaanstad moet met haar inwoners de principiële discussie voeren over de vraag 
of 20.000 woningen extra in Zaanstad realistisch is. Daarmee is het voorzieningenniveau 
in Zaanstad, onlosmakelijk verbonden. Democratisch Zaanstad is van mening dat een 
prettig woon -en leefomgeving in Zaanstad voorop moet staan. Daarbij horen voldoende 
parkeermogelijkheden, speelplaatsen, groen, sport etc. We nemen het initiatief tot een 
discussie hierover. www.democratischzaanstad.nl

Juliëtte
Rot

GroenLinks: Hoogbouw biedt kansen voor prettig en duurzaam leven
Veel Zaankanters kennen al woontorens in hun wijk! Maar we zullen “hoogbouw” op meer 
plekken zien, want het biedt ruimte aan wat we verder allemaal willen in stad en dorpen, 
zoals bomen en laadpalen. Hoogbouw biedt ook kansen voor ouderen, en voor goedkope 
energie. Voorwaarde is wel dat we de ruimte ook echt gebruiken voor een leefbare en 
duurzame wijk.

Jonathan
van der Sluis

DENK: Blijven kijken naar het effect op de wijk
Met het oog op de groei van het inwonertal van de stad en daarom groeiende vraag naar 
woningen zien wij het zeker als voordeel om goed gebruik te maken van de beschikbare 
ruimte door toepassing van hoogbouw. Wel moeten hierbij altijd de al bestaande woningen 
rondom en het effect op de wijk in zijn geheel in de overweging meegenomen worden.

Khaan
Kük

CDA: Hoogbouw vooral bij bus- en treinstations
Eens. In Zaanstad moeten wij creatief omgaan met de schaarse ruimte. Hoogbouw 
en woontorens zijn belangrijk om aan de groeiende vraag naar woningen te voorzien. 
Hoogbouw en woontorens zijn niet geschikt voor alle wijken maar locaties dichtbij goede 
openbaar vervoervoorzieningen zijn het meest geschikt. En hoogbouw moet echter 
samengaan met een leefbare buurt, bijvoorbeeld inclusief een levendige plint met horeca 
en voorzieningen.

Hans
Pijl

Elke maand reageren de politieke partijen van Zaanstad op een stelling. De stelling van deze week gaat 
over binnenstedelijke bouwplannen, zoals in Westerwatering en Poelenburg: “Zaankanters moeten 
gaan wennen aan woontorens in hun wijk, want behalve voor meer woningen moet er 
ook ruimte zijn voor zaken als speelplaatsen, parkeerplaatsen, bomen en parken”.


